

Title (en)

Theft protection for objects.

Title (de)

Diebstahlssicherung für Gegenstände.

Title (fr)

Protection antivol pour objets.

Publication

**EP 0260330 A1 19880323 (DE)**

Application

**EP 86112698 A 19860913**

Priority

EP 86112698 A 19860913

Abstract (en)

The device has an electrical element (10) to be fixed to the object; this element has a backing film on which there are conducting tracks (12, 13, 14). The backing film cannot be removed from the object without damage so that an attempt to remove it will break the connection between two of the conducting tracks (12, 14). The conductors (20, 21, 22), which connect the electrical element (10) to a monitoring device, consist of conducting tracks arranged on a strip of film material (19). The electrical element (10) is light in weight and flexible so that it adapts to the shape of the object to be protected. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Diebstahlssicherung weist einen an dem Gegenstand zu befestigendes elektrisches Organ (10) auf, das eine Trägerfolie mit Leiterbahnen (12, 13, 14) enthält. Die Trägerfolie kann zerstörungsfrei nicht von dem Gegenstand abgelöst werden, so daß bei einem Versuch des Ablösen die Verbindung zweier Leiterbahnen (12, 14) unterbrochen wird. Die Leiter (20, 21, 22), die das elektrische Organ (10) mit einem Überwachungsgerät verbinden, bestehen aus Leiterbahnen, die auf einem Folienstreifen (19) angeordnet sind. Das elektrische Organ (10) ist leichtgewichtig und flexibel, so daß es sich der Form des zu schützenden Gegenstandes anpaßt.

IPC 1-7

**G08B 13/14**

IPC 8 full level

**G08B 13/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

**G08B 13/1445** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] US 4000488 A 19761228 - EPHRAIM BERNARD
- [X] FR 2405526 A1 19790504 - ETELAC [FR]
- [A] DE 3223882 A1 19831229 - SWIRIN NICOLAJ
- [A] GB 1475006 A 19770601 - CARRICK SMITH A

Cited by

DE4310809A1; FR2752636A1; EP2083412A1; GB2287339A; US5644295A; FR2639743A1; DE4438091A1; EP0663656A1; US5574430A; DE10210299A1; US5910768A; GB2256958A; GB2256958B; DE19512567C1; NL9301305A; US7079031B2; US10713910B2; US7186356B2; WO9631852A1; WO9607996A3; WO9414142A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0260330 A1 19880323**

DOCDB simple family (application)

**EP 86112698 A 19860913**